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Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného v sobášnej 

sieni Obecného úradu v Slovenskom Grobe 

dňa 13.12.2022 o 17:00 hod. 
 

 

 

 

Na zasadnutí OZ sa zúčastnil starosta obce JUDr. Štefan Gašparovič, hlavná kontrolórka obce 

Ing. Jana Pešková, poslanci Ing. Rudolf Čech, Ján Franta, Ing. Štefan Gašparovič, Ing. Robert 

Hámor, Mgr. Katarína Janošťáková, , Mgr. Barbora Pachnerová, Ing. Juraj Slováček a Ing. 

Viktor Veselovský. Ospravedlnili sa Mgr. Tomáš Lukačovský, PhDr. Jana Matulová, Ingrid 

Noskovičová. Celý priebeh bol nahrávaný na diktafón. Okrem toho boli prítomní novinári so 

Start Upu, ktorí si tiež zhotovovali zvukový a obrazový záznam. 

 

 

1. Starosta obce JUDr. Štefan Gašparovič privítal prítomných a otvoril zasadnutie. 

 

 

Starosta navrhol schváliť program zasadnutia v predloženom znení. 

Schválenie programu OZ : 

 

1. Privítanie, otvorenie. 

2. Určenie zapisovateľa, voľba navrhovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Zloženie sľubu novozvoleného poslanca  

4. Návrh na schválenie poslancov oprávnených sobášiť 

5. Žiadosť o súhlas so zriadením súkromnej základnej školy 

6. Návrh na zriadenie komisií: 

a)  komisia pre šport, kultúru a životné prostredie 

b)  komisia školstva a verejného poriadku 

c)  sociálno-zdravotná komisia 

d)  komisia pre ochranu verejného záujmu a nezlučiteľnosť výkonu funkcií 

verejných funkcionárov obecného zastupiteľstva s kompetenciou prešetrovania 

sťažností voči voleným funkcionárom samosprávy 

7.   Voľba členov komisií 

8.   Voľba členov rady školy 

9.   Správa hlavnej kontrolórky č.5 kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva za  

I. polrok 2022 

10.  Správa hlavnej kontrolórky č.6 kontrola tvorby a použitia sociálneho fondu za rok   

2021 

11.  Návrh VZN o dani z nehnuteľností  

12. Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie obce Slovenský 

Grob č.2/2017 o ustanovení miestneho poplatku za rozvoj na území obce Slovenský 

Grob 

13.  Návrh VZN o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, výške príspevku 

na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí, výške príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v školskej jedálni v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Slovenský Grob. 

14.  Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie obce Slovenský 

Grob č.4/2013 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálny odpad 

a drobné stavebné odpady v znení zmien 
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15. Návrh sadzby poplatku za krátkodobý prenájom priestorov v Dome kultúry Slovenský 

Grob pre neziskovú a komerčnú činnosť 

16.  Stanovisko hlavnej kontrolórky Obce Slovenský Grob k návrhu rozpočtu obce 

Slovenský Grob na rok 2023 a obdobie 2024-2025 

17.  Návrh Programového rozpočtu Obce Slovenský Grob na rok 2023-2025 

18.  Protokol o zverení majetku do správy rozpočtovej organizácii č.2/2022 

19.  Rozpočtové opatrenie č.6 na úpravu rozpočtu obce Slovenský Grob na rok 2022 

20.  Žiadosť o poskytnutie dotácie od Obce Slovenský Grob 

a)  Obecný športový klub Slovenský Grob 

b)  Miestny odbor Matice slovenskej Slovenský Grob 

c)  Základná organizácia Slovenského zväzu záhradkárov Slovenský Grob 

d)  Slovenský zväz protifašistických bojovníkov 

21.  Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2023 

22.  Audítorská správa z overenia konsolidovanej účtovnej závierky a výročnej správy za   

 rok 2021 

23.  Návrh na uzavretie kúpnej zmluvy – pozemok parcela č.3821/1 

24.  Informácia o zmene organizačnej štruktúry obecného úradu 

25.  Správa o kontrole NKÚ 

26.  Rôzne  

 Doplnenie: - stanovisko k situácii v základnej škole 

- žiadosť o vyjadrenie ku kanalizácii 

27. Záver 

 

Starosta obce JUDr. Štefan Gašparovič navrhol doplnenie v bode rôzne:  

- stanovisko k situácii na základnej škole s materskou školou 

- žiadosť o vyjadrenie ku kanalizácii 

 

Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva uznesením č.1 
Za: 7 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Pachnerová, 

Slováček, Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

           Mgr. Pachnerová chcela doplniť bod programu o situácii v základnej škole, aby sa aj  

           urobilo mimoriadne zastupiteľstvo, starosta obce zopakoval, že už to bolo zahrnuté do    

           bodu rôzne v rámci predchádzajúceho bodu. 

 

2. Určenie zapisovateľa, navrhovateľa a  overovateľov zápisnice 

 

Navrhol starosta obce JUDr. Štefan Gašparovič: 

- za zapisovateľa zápisnice zamestnanec OÚ Slovenský Grob Bc. Martinu Jajcayovú, 

- za navrhovateľov poslancov   Ing. Viktora Veselovského, Ing. Juraja Slováčka 

- za overovateľov zápisnice: Ing. Roberta Hámora, Jána Frantu 

 

Schválené hlasovaním č.1 
Za: 7 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Pachnerová, 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 
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Slováček, Veselovský 

 

3. Zloženie sľubu novozvoleného poslanca 

Mgr. Žilková, podpredseda miestnej volebnej komisie, zrekapitulovala výsledky 

volieb, Mgr. Katarína Janošťáková bola zvolená za poslankyňu obecného 

zastupiteľstva počtom hlasov 1056 a odovzdala jej osvedčenie o zvolení za poslanca. 

Starosta obce JUDr. Štefan Gašparovič prečítal sľub a nová poslankyňa Mgr. Katarína 

Janošťáková ho potvrdila podpisom.  

 

Vzaté na vedomie uznesením č.2 

Za: 8 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Pachnerová, 

Slováček, Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

4. Návrh na schválenie poslancov oprávnených sobášiť 

Mgr. Janošťáková bola starostom obce navrhnutá medzi poslancov oprávnených 

sobášiť, po zložení poslaneckého sľubu bolo možné jej schválenie ako poslanca 

oprávneného sobášiť. 

Schválené uznesením č.3 

Za: 8 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Pachnerová, Slováček, 

Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

 

5. Žiadosť o súhlas so zriadením súkromnej základnej školy 

Mgr. Žilková skonštatovala, že na pracovnej porade sa poslanci dohodli, aby sa stretli 

so zástupcami školy a projektantmi, predstavila žiadateľov o súhlas so zriadením 

súkromnej základnej školy, p. Kubík predstavil projektantov a riaditeľku ZŠ. 

Na základe záverov pracovnej porady poslancov najmä zaujímalo, ako to bude 

s parkovaním pred budovou školy, lebo to je pálčivá otázka.  

Pán Toman Kubík odpovedal, že v zmysle zákona sú požiadavky na 8 parkovacích 

miest, oni plánujú 12 parkovacích miest, aj pre imobilných žiakov, aby bol komfort pri 

vystupovaní, aj na počet personálu. 

Ing. Veselovský objasnil prítomným situáciu, že v budove bývalého penziónu za 

obecným úradom  má vzniknúť pracovisko súkromnej základnej, v lokalite je obecný 

úrad, materská škola, súkromná materská škola, obchod, aby nevznikali dopravné 

zápchy a kolízne situácie, je tu dosť exponovaná lokalita, preto sa pýta, koľko bude 

tried, koľko žiakov. Pani riaditeľka odpovedala, že malo by byť 80-90 detí, je to 

rozšírenie sídla základnej školy v Pezinku, hľadajú objekt na dlhodobé rozšírenie pre 

pôsobenie školy, vznikli už pred 8 rokmi, nie sú začiatočníci, majú špecifický 

vzdelávací program, deti sa učia v cykloch, vytvárajú veľmi dobré podmienky aj pre 
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učiteľov, nielen pre deti, pre posledné trojročie majú špeciálne prostredie – farmu, 

počty predpokladajú narastajúce, v ročníku majú najviac 10 detí, aktuálne je v objekte 

5 možných učební, nábeh do plného stavu je v horizonte 5 rokov. V náväznosti na 

dopravnú situáciu v okolí spolupracujú s dopravným inšpektorátom, aby nezasahovali 

do dopravnej špičky, aby nezastavovali dopravu na Hlavnej ulici, pred obecným 

úradom, štúdia bude vypracovaná v zmysle požiadaviek a dopravných predpisov, 

v Pezinku majú nastavený príchod detí do školy tak, že rodič nevystupuje z auta, dieťa 

len vystúpi, preberie si ho personál a rodič odchádza, vozidlo neparkuje na dlhšiu 

dobu. 

Ing. Pešková sa spýtala, čo ich viedlo orientovať sa na lokalitu Slovenský Grob. Pani 

riaditeľka odpovedala, že majú už v súčasnosti deti zo Slovenského Grobu, našli u nás 

vhodnú budovu, potrebujú skompletizovať žiadosť do 31.3.2023. 

Ing. Veselovský navrhol, aby k tomu prebehlo stretnutie ešte v priebehu januára, aby 

sme mali ešte bližšie informácie o posúdenie žiadosti. 

Ing. Gašparovič sa spýtal, či neuvažujú o zvoze detí školským autobusom, pani 

riaditeľka odpovedala, že zatiaľ nie. 

Projektant uviedol, že parkovacie miesta budú kolmé na vozovku, autá sa nebudú  

otáčať v obytnej zóne blízko školy, mimo prevádzkových hodín školy budú 

parkovacie miesta k dispozícii pre obec. 

 

Vzaté na vedomie uznesením č.4 
Za: 8 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Pachnerová, Slováček, 

Veselovský 

Proti :0 Zdržal sa :0 

 

6. Návrh na zriadenie komisií: 

a) komisia pre šport, kultúru a životné prostredie 

b) komisia školstva a verejného poriadku 

c) sociálno-zdravotná komisia 

d) komisia pre ochranu verejného záujmu a nezlučiteľnosť výkonu funkcií 

verejných funkcionárov obecného zastupiteľstva s kompetenciou prešetrovania 

sťažností voči voleným funkcionárom samosprávy 

Návrh na zriadenie jednotlivých komisií predniesol JUDr. Štefan Gašparovič, Ing. 

Viktor Veselovský doplnil, že aj v minulom období komisie pracovali v tomto zložení, 

osvedčili sa a preto nemienime komisie meniť, ale zachovať ich počet. 

 

          Schválené uznesením č.5 

Za: 8 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Pachnerová, Slováček, 

Veselovský 

Proti :0 Zdržal sa :0 
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7. Voľba členov komisií: 

 

1. Komisia pre šport, kultúru a životné prostredie : 

Ing. Čech Rudolf  

Ing. Hámor Robert 

            Franta Ján 

            Zapisovateľ: Bc. Martina Jajcayová 

 

2. Komisia školstva a verejného poriadku : 

Ing. Slováček Juraj  

Ing. Gašparovič Štefan 

Mgr. Pachnerová Barbora 

            Zapisovateľ: Anna Ingeliová 

 

3. Sociálno-zdravotná komisia : 

PhDr. Matulová Jana  

Noskovičová Ingrid 

Mgr. Janošťáková Katarína 

            Zapisovateľ: Božena Minarovičová  

 

4. Komisia pre ochranu verejného záujmu a nezlučiteľnosť výkonu funkcií 

verejných funkcionárov obecného zastupiteľstva s kompetenciou prešetrovania 

sťažností voči voleným funkcionárom samosprávy : 

Mgr. Katarína Janošťáková  

PhDr. Matulová Jana 

Mgr. Tomáš Lukačovský 

            Zapisovateľ: Mgr. Viera Žilková 

 

Mgr. Pachnerová sa spýtala, či nie je rozpor v tom, že pán Franta má záhradníctvo a je 

v komisii životného prostredia 

Mgr. Žilková odpovedala, že to je práve v poriadku z hľadiska odbornosti, určite bude 

vedieť aj prípadne poradiť, čo a kde vysadiť, aby sa zlepšilo prostredie, ale nevieme 

s ním ako s firmou napriamo obchodovať. 

  

          Schválené uznesením č.6 

Za: 8 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Pachnerová, Slováček, 

Veselovský 

Proti :0 Zdržal sa :0 

 

Následne zastupiteľstvo pristúpilo k zvoleniu predsedov komisií, JUDr. Gašparovič 

navrhol predsedov nasledovne: 

Komisia pre šport, kultúru a životné prostredie : Ing. Čech Rudolf 

            Komisia školstva a verejného poriadku :  Ing. Slováček Juraj 

            Sociálno-zdravotná komisia : PhDr. Matulová Jana  

            Komisia pre ochranu verejného záujmu a nezlučiteľnosť výkonu funkcií    

            verejných funkcionárov obecného zastupiteľstva s kompetenciou prešetrovania  

            sťažností voči voleným funkcionárom samosprávy : Mgr. Katarína Janošťáková. 
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          Schválené uznesením č.7 
Za: 7 

Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Pachnerová, Slováček, 

Veselovský 

Proti :0 Zdržal sa :1 

Čech  

Ing. Veselovský pripomenul, že treba vypracovať a predložiť štatút jednotlivých 

komisií k najbližšiemu zastupiteľstvu na schválenie. 

 

            Schválené uznesením č.8 
Za: 8 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Pachnerová, Slováček, 

Veselovský 

Proti :0 Zdržal sa :0 

 

8. Voľba členov rady školy 

 

JUDr. Štefan Gašparovič za obec ako zriaďovateľa školy navrhol do Rady školy Ing. 

Viktora Veselovského, PhDr. Janu Matulovú, Jána Frantu a Ľubomíra Libiča. 

 

Schválené uznesením č.9 

Za: 7 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková,  

Slováček, Veselovský 

Proti :1 

Pachnerová 

Zdržal sa :0 

 

9. Správa hlavnej kontrolórky č.5 kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva za 

I. polrok 2022 

 

Výsledky kontroly zhrnula Ing. Pešková, patrí medzi pravidelné kontroly, 7 úloh bolo 

splnených, zostávajú ešte 2 uznesenia, zmluvy nie sú zapísané na Okresnom úrade, 

katastrálnom odbore v Pezinku. 

Mgr. Žilková objasnila dôvody, prečo nie sú uznesenia splnené, treba opraviť údaje 

v zmluve od druhej strany a predložiť zmluvu na zriadenie vecného bremena – 

energetici ju stále nepredložili. 

 

          Vzaté na vedomie uznesením č.10 
Za: 8 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Pachnerová, Slováček, 

Veselovský 

Proti :0 Zdržal sa :0 
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10. Správa hlavnej kontrolórky č.6 kontrola tvorby a použitia sociálneho fondu za rok  

2021 

 

Ing. Pešková si vybrala túto kontrolu v predchádzajúcom období, prešla si tvorbu 

sociálneho fondu, ktorá je v súlade s Kolektívnou zmluvou vyššieho stupňa pre 

zamestnávateľov, ktorí pri odmeňovaní postupujú podľa zákona o odmeňovaní 

zamestnancov pri výkone práce vo verejnom záujme, prostriedky zo sociálneho fondu 

sú používané hlavne na stravovanie, nie je priestor na využitie na iné účely, treba 

vypracovať dokument, kde by bola stanovená výška príspevku do sociálneho fondu, 

ukladá obci odstránenie nedostatku do 15.12.2022. 

 

         Vzaté na vedomie uznesením č.11 
Za: 8 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Pachnerová, Slováček, 

Veselovský 

Proti :0 Zdržal sa :0 

 

11. Návrh VZN o dani z nehnuteľností 

 

Ing. Veselovský za Komisiu financovania a miestneho rozvoja uviedol, že VZN o dani 

sa ide upravovať po šiestich rokoch, za toto obdobie sa dane nehýbali, rozpočet na 

budúci rok sa tvoril veľmi ťažko, očakávame nárast miezd v školstve, samospráve, 

ceny energií, ešte plánujeme v priebehu roka 2023 otvoriť nové pracovisko materskej 

školy. Vláda SR schválila nárast miezd v oblasti školstva a verejnej správy, v roku 

2023 v dvoch termínoch, ako u pracovníkov vo verejnej správe aj v školstve, preto 

potrebujeme zvýšiť príjmy rozpočtu, nevieme inde v rozpočte nájsť rezervy, zvýšenie 

dane z nehnuteľností je o 25% oproti minulému roku, obec musí hospodáriť 

vyrovnane alebo s kladným výsledkom, účinnosť VZN od 1.1.2023. Platy v školstve 

v zmysle rozhodnutia Vlády SR narastú od 1.1.2023 o 10 % a od 1.9.2023 o12%, platy 

vo verejnej správe budú rásť od 1.1.2023 o 7% a od 1.9.2023 o 10%. 

Mgr. Pachnerová – vie, že sa navyšujú všetky položky, a poukázala na to, že sa 

navyšuje plat starostu o 60 %, všade na okolí majú starostovia menej, je na 

zamyslenie, či by sa nemal upraviť plat starostu nadol.  

Ing. Veselovský objasnil, že plat sa starostovi nenavyšoval, znova vysvetlil 

mechanizmus tvorby platu starostu, ako na ustanovujúcom zastupiteľstve, plat starostu 

je súčinom priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve 

vyčíslenej na základe údajov Štatistického úradu Slovenskej republiky za 

predchádzajúci kalendárny rok a násobku podľa § 4 ods. 1 alebo násobku podľa § 4 

ods. 6 – počet obyvateľov obce k 31.12. predchádzajúceho kalendárneho roka, + % 

navýšenie, takto má starosta určený plat vyše 2 rokov, takže nie je pravda, že sa 

starostovi plat navyšoval. 

Mgr. Pachnerová navrhovala  navýšenie platu starostu o 30%, navyšujeme dane 

a poplatky a neznižujeme plat starostu, je zvláštne, že máme na navýšenie platu 

starostu, na druhej strane zvyšujeme dane 

Ing. Veselovský skonštatoval, že nie je zvykom ani v iných oblastiach znižovať plat, 

do obce sa podarilo počas volebných období súčasného starostu dostať veľa investícií 

najmä jeho pričinením, z toho dôvodu mu poslanci schvaľovali plat. 
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          Schválené hlasovaním o nariadení č.1 
Za: 7 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Slováček, Veselovský 

Proti :1 

 Pachnerová 

Zdržal sa :0 

 

12. Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie obce Slovenský 

Grob č.2/2017 o ustanovení miestneho poplatku za rozvoj na území obce Slovenský 

Grob 

Ing. Veselovský sa vyjadril, že ako avizoval už na pracovnej porade aj počas tohto 

zasadnutia, všetky úpravy VZN budú pokrývať nárast výdavkovej časti rozpočtu, 

poplatok za rozvoj sme schválili v roku 2017 na 25 Eur, teraz chceme navýšiť na 

najvyššiu možnú sumu 35 Eur za m2, v zmysle príslušného zákona, účinnosť VZN od 

1.1.2023. 

 

 

          Schválené hlasovaním o nariadení č.2 
Za: 8 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Pachnerová, Slováček, 

Veselovský 

Proti :0 Zdržal sa :0 

 

13. Návrh VZN o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, výške príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí, výške príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v školskej jedálni v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Slovenský Grob 

Ing. Viktor Veselovský zdôvodnil zvýšenie príspevku, nárast cien potravín zvyšuje aj 

náklady na stravovanie v školských jedálňach, treba posunúť náklady do vyššieho 

finančného pásma, nárast o 1,- Eur mesačne, zvyšujú sa poplatky v rámci MŠ, ZŠ za 

dieťa aj na zamestnancov školy, účinnosť VZN od 1.1.2023. 

 

          Schválené hlasovaním o nariadení č.3 
Za: 7 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Slováček, Veselovský 

Proti :1 

 Pachnerová 

Zdržal sa :0 

 

14. Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie obce Slovenský 

Grob č.4/2013 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálny odpad 

a drobné stavebné odpady v znení zmien 

Ing. Viktor Veselovský uviedol, že pri odvoze odpadu platíme za samotný odvoz 

a skládkovanie, zvyšujeme cenu o výšku inflácie, z 35 na 39,- Eur na osobu, 

skládkovanie odpadu máme zazmluvnené ešte na obdobie 2 rokov, samotný odvoz je 

navýšený o infláciu, obec nesmie dotovať nakladanie s odpadom a nesmie na ňom ani 

zarábať, poplatok zvyšujeme teda len o výšku inflácie 14 %. 
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Mgr. Barbora Pachnerová – či obec rozmýšľala o tom, že by zmenila spôsob vývozu 

odpadu na individuálny, niekto viac separuje, stačil by mu nižší počet vývozov.  

Ing. Veselovský pokračoval v zdôvodnení, situáciu sme konzultovali ešte v septembri 

so spoločnosťou Marius Pedersen, s ktorou máme zmluvu na likvidáciu a odvoz 

odpadu, chceme obyvateľov motivovať k lepšiemu separovaniu, spoločnosť je na túto 

možnosť pripravená, vyvolá to však dodatočné náklady na zariadenia, každý smetiak 

bude potom treba zosnímať, musí dôjsť k umiestneniu váh na vozidlá, týmto príde 

k šetreniu, ale zasa príde aj k navýšeniu poplatku za technológiu. Malo by to byť 

riešené v širšom regióne, ak by sa situácia neriešila v rámci širšieho regiónu, 

prichádzalo by k takzvanému odpadkovému turizmu, ľudia by sa snažili zbaviť 

odpadu iným spôsobom, aby si ponížili hmotnosť odpadu, treba veľmi dobre 

aplikovať tento krok, aby sa zamedzilo obchádzaniu poplatku za odpad. Od 1.1.2023 

prichádza k zmene v triedení odpadu, pri separovaných zložkách sa bude zvlášť 

vyvážať papier a spolu v jednom vreci plasty, tetrapaky a kovy, bude sa spolupracovať 

na úrovni regiónu, Ďalšie stretnutie starostov nášho regiónu a spoločnosti Marius 

Pedersen bude začiatkom roka 2023. 

 

 

          Schválené hlasovaním o nariadení č.4 
Za: 8 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Pachnerová, Slováček, 

Veselovský 

Proti :0 Zdržal sa :0 

 

15. Návrh sadzby poplatku za krátkodobý prenájom priestorov v Dome kultúry Slovenský 

Grob pre neziskovú a komerčnú činnosť 

 

Ing. Veselovský – sadzby poplatkov treba upraviť z dôvodu nárastu nákladov, fixných 

aj variabilných, preto treba upraviť ceny, ktoré sú veľmi nízke, ostávajú stále 

rozdelené pre obyvateľov Slovenského Grobu a nájomcov mimo Grobu, pre ziskovú aj 

komerčnú činnosť. 

 

          Schválené uznesením č.12 

Za: 8 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Pachnerová, Slováček, 

Veselovský 

Proti :0 Zdržal sa :0 

 

16. Stanovisko hlavnej kontrolórky Obce Slovenský Grob k návrhu rozpočtu obce 

Slovenský Grob na rok 2023 a obdobie 2024-2025 

 

Ing. Pešková predniesla svoje stanovisko k návrhu rozpočtu, je to jedna z hlavných 

činností hlavného kontrolóra, posudzuje viacero aspektov, súlad so zákonom 

o rozpočtových pravidlách, rozpočtovej zodpovednosti, prihliada aj na schválené 

VZN, ktoré sú už zapracované do návrhu rozpočtu, rozpočet je vyrovnaný, zohľadňuje 

aj záväzky z úverov a úrokov z nich vyplývajúcich, berie do úvahy aj rozpočet ZŠ 
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s MŠ, je tu oveľa vyšší tlak na bežné výdavky ako v predchádzajúcich rokoch, 

odporúča návrh rozpočtu schváliť v predloženom znení. 

 

          Vzaté na vedomie uznesením č.13 
Za: 8 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Pachnerová, Slováček, 

Veselovský 

Proti :0 Zdržal sa :0 

 

17. Návrh Programového rozpočtu Obce Slovenský Grob na rok 2023-2025 

 

Ing. Veselovský - Komisia financovania a miestneho rozvoja na svojom zasadnutí 

28.11.2022 prijala stanovisko, v ktorom odporúča schváliť rozpočet, kapitálové 

výdavky budú použité najmä na výstavbu materskej školy na Tichej ulici, mala by byť 

spustená v septembri 2023, projektová dokumentácia na cyklolávku, výstavba 

cykloparkovísk v areáli školy, kamerový systém a detské ihrisko. Pred schvaľovaním 

rozpočtu prišla ponuka na získanie pozemku v lokalite Malý raj, úprava rozpočtu 

výdavkov na pozemky o 10 eur, komisia odporúča schváliť rozpočet. V uznesení č.18 

sa: 

- berie na vedomie stanovisko komisie financovania a miestneho rozvoja, 

- schvaľuje programový rozpočet na rok 2023,  

- berie na vedomie návrh rozpočtu na roky 2024-2025  

- schvaľuje použitie poplatku za rozvoj z roku 2022 a z predchádzajúcich rokov na 

úhradu kapitálových výdavkov na výstavbu materskej školy. 

 

          Schválené uznesením č.14 
Za: 8 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Pachnerová, Slováček, 

Veselovský 

Proti :0 Zdržal sa :0 

 

18. Protokol o zverení majetku do správy rozpočtovej organizácii č.2/2022 

 

Mgr. Žilková – nová budova elokovaného pracoviska ZŠ vrátane multifunkčného 

ihriska a interaktívnych tabúľ, financovanie bolo z obce, treba zveriť do správy 

majetku, aby ďalšie financovanie mohlo byť z rozpočtu školy. 

 

          Schválené uznesením č.15 
Za: 8 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Pachnerová, Slováček, 

Veselovský 

Proti :0 Zdržal sa :0 
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19. Rozpočtové opatrenie č.6 na úpravu rozpočtu obce Slovenský Grob na rok 2022 

 

Jednotlivé položky predstavil starosta obce JUDr. Štefan Gašparovič. 

 

          Schválené uznesením č.16 
Za: 7 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Slováček, Veselovský 

Proti :0 Zdržal sa: 1 

Pachnerová 

 

20. Žiadosť o poskytnutie dotácie od Obce Slovenský Grob 

a)  Obecný športový klub Slovenský Grob – 20000 Eur 

b)  Miestny odbor Matice slovenskej Slovenský Grob - 2500 Eur 

c)  Základná organizácia Slovenského zväzu záhradkárov Slovenský Grob – 2000 Eur 

d)  Slovenský zväz protifašistických bojovníkov – 700 Eur 

 

        Starosta obce skonštatoval, že subjekty, ktoré žiadajú o dotácie pracujú s deťmi,  

        futbalisti, stolní tenisti, podieľajú sa na organizovaní podujatí, brigádach v prospech   

        obce. 

 

          Schválené uznesením č.17 
Za: 8 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Pachnerová, Slováček, 

Veselovský 

Proti :0 Zdržal sa :0 

 

21. Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2023 

 

Ing. Pešková – pri pláne kontrolnej činnosti má pravidelné výkony činnosti, ktoré sú 

každý rok a vybrané podľa jej uváženia, navrhuje kontrolu príjmov a výdavkov 

vrátane dokladovej kontrola, opatrovateľská činnosť – rozvoz obedov – hospodárnosť 

v nakladaní prostriedkov pri tejto činnosti. 

 

          Schválené uznesením č.18 
Za: 8 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Pachnerová, Slováček, 

Veselovský 

Proti :0 Zdržal sa :0 

 

22. Audítorská správa z overenia konsolidovanej účtovnej závierky a výročnej správy za 

rok 2021 

 

JUDr. Gašparovič – prečítal záver správy zostavenej nezávislým audítorom Ing. 

Jarmilou Juricovou. 
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          Vzaté na vedomie uznesením č.19 
Za: 8 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Pachnerová, Slováček, 

Veselovský 

Proti :0 Zdržal sa :0 

 

23. Návrh na uzavretie kúpnej zmluvy – pozemok parcela č.3821/1 

 

JUDr. Gašparovič informoval o tom, že sa mu podarilo vyrokovať pozemok 

s majiteľom ISI Group za 1,- Euro, pozemok využijeme na  parkovisko pre ZŠ, MŠ 

a návštevníkov Eko parku.    

 

          Schválené uznesením č.20 
Za: 8 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Pachnerová, Slováček, 

Veselovský 

Proti :0 Zdržal sa :0 

 

24. Informácia o zmene organizačnej štruktúry obecného úradu 

 

Mgr. Žilková informovala o potrebe aktualizácie organizačnej štruktúry obce 

Slovenský Grob. 

 

          Schválené uznesením č.21 
Za: 8 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Pachnerová, Slováček, 

Veselovský 

Proti :0 Zdržal sa :0 

 

 

25. Správa o kontrole NKÚ 

 

Starosta informoval o tom, že NKÚ vykonal naplánovanú kontrolu, ktorá sa týkala 

Vymáhania nedoplatkov v samospráve, na základe zistení obec musí prijať opatrenia 

na odstránenie nedostatkov. 

 

         Vzaté na vedomie uznesením č.22 

Za: 8 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Proti :0 Zdržal sa :0 
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Pachnerová, Slováček, 

Veselovský 

  

26. Rôzne 

 

1. JUDr. Gašparovič informoval o tom, že v piatok 25.11.2022 zložil sľub župného 

poslanca, na ktorý mi vo voľbách dali voliči silný mandát. Ako poslanec župy sa 

naďalej budem venovať témam ako sú udržateľná mobilita, životné prostredie 

a verejný priestor, vzdelávanie a šport, sociálna a zdravotná starostlivosť, kultúra, 

kreatívny priemysel a cestovný ruch ako aj financovanie a riadenie. V minulom 

volebnom období som bol členom dopravnej komisie a aj vďaka mojej práci sa 

rekonštruujú cesty aj v našom regióne, ako aj začatie výstavby obchvatu Grobov 

(Malokarpatska). 

2. Na slávnostnom zasadnutí Združenia miest a obcí Malokarpatského regiónu, ktoré 

sa konalo minulý týždeň 8.12.2022, som bol opätovne zvolený za predsedu tohto 

združenia, ktoré združuje 24 miest a obcí Malokarpatského regiónu. 

3. JUDr. Gašparovič informoval o situácii v Základnej škole. O spomínanej situácii 

na ZŠ a MŠ Slovenský Grob som bol informovaný priamo riaditeľom ZŠ a MŠ 

Slovenský Grob ako aj rodičmi. Pri osobnom stretnutí s rodičmi som im odporučil 

podať trestné oznámenie, aby bola táto situácia kvalifikovane vyšetrená. Výsledok 

vyšetrovania by bol aj relevantným podkladom k ďalším eventuálnym krokom 

riaditeľa ZŠ a MŠ Slovenský Grob ako štatutárneho zástupcu zamestnávateľa 

dotknutého učiteľa. 

Mgr. Pachnerová sa spýtala, či má škola právnika, ktorý ju zastupuje, či je platený 

z rozpočtu obce, prečo sám riaditeľ nedal trestné oznámenie na pedagóga, kedy sa 

starosta dozvedel o informácii, že sa na škole niečo deje, či sa stretol s rodičmi, 

prečo nedal trestné oznámenie, má neoverenú informáciu, že vraj tento pedagóg 

má ísť s deťmi na lyžiarsky kurz, či by obec nemala dať stanovisko, že nie je 

vhodné aby s deťmi išiel ako pedagogický dozor, tiež navrhuje Ing. Slováčkovi 

ako predsedovi školskej komisie, aby sa zvolalo stretnutie a riešila sa situácia 

v škole, v prípade, ak by sa to potvrdilo, ako bude chcieť obec s touto informáciou 

narábať ? Starosta obce odpovedal, že takúto informáciu nemáme a v škole si ju 

preveríme. 

Mgr. Žilková povedala, že na základe záverov vyšetrovania sa bude postupovať 

v trestoprávnom konaní aj riešení pracovnoprávnych vzťahov, treba postupovať 

obozretne, ak sa vina preukáže, samozrejme sa vyvodia dôsledky. 

Pani Fričová upozornila, že treba byť opatrní vo vyjadrovaní na sociálnych sieťach  

a treba brať do úvahy aj iné stránky, ona sama často vidí dievčatá, ako sa správajú 

aj pri dome kultúry. 

Pán Ján Jajcay, 13-14 ročné dievča má svojho zástupcu, rodiča, ktorý môže dať 

trestné oznámenie, jeho deti aj vnúčatá chodili do tejto školy, nikdy nemali takýto 

problém, ľahko sa ublíži, treba podať trestné oznámenie, aby sa mohli veci riešiť. 

Poslanec Ján Franta, ak rodičia sú si vedomí toho, že sa niečo stalo, určite treba 

podať trestné oznámenie priamo rodičmi, nie poslankyňou obecného 

zastupiteľstva, on sám ako rodič dvoch detí by to určite takto  riešil. 

4. Riešenie dobudovania kanalizácie na Vajnorskej ceste –žiadatelia sú priamo 

prítomní, starosta obce sa spýtal, či to môžeme prejednať na pracovnej porade 

priamo so žiadateľmi, súhlasili, budú pozvaní na najbližšiu pracovnú poradu. 

5. Ing. Veselovský – vypracoval štatút komisie financovania a miestneho rozvoja, 

poslancom bude poskytnutý po ukončení zasadnutia , štatút treba vypracovať pre 

každú komisiu, budeme schvaľovať na ďalšom zastupiteľstve. 
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6. Pani Fornerová opísala svoju životnú situáciu, má stále problémy s majetkom, 

dcéra vraj predala dom, nechce jej  nikto pomôcť, nevie, ako sa dostane zo svojej 

situácie. Bolo jej odporučené, aby prišla na úrad počas stránkových hodín. 

 

27. Starosta obce JUDr. Štefan Gašparovič sa poďakoval všetkým  za účasť a ukončil 

zasadnutie. 

 

 

 

Návrhová komisia Ing. Viktor Veselovský, Ing. Juraj Slováček   ,,podpísané“ 

 

Zapisovateľ Bc. M. Jajcayová ,,podpísané“ 

 

Overovateľ zápisnice Ján Franta, Ing. Robert Hámor  ,,podpísané“ 

 

Starosta obce JUDr. Š. Gašparovič ,,podpísané“  
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PREHĽAD HLASOVANIA OZ 13.12.2022 

 

 HLASOVANIE, UZNESENIE Č. 

POSLANEC U1 H1 U2 U3 U4 U5 U6 U7 U8 U9 U10 U11 HN1 HN2 

Čech Z Z Z Z Z Z Z Ø Z Z Z Z Z Z 

Franta Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Gašparovič Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Hámor Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Janošťáková x x Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Lukačovský x x x x x x x x x x x x x x 

Matulová x x x x x x x x x x x x x x 

Noskovičová x x x x x x x x x x x x x x 

Pachnerová Z Z Z Z Z Z Z Z Z P Z Z Z Z 

Slováček Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Veselovský Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

 

 HLASOVANIE, UZNESENIE Č. 

POSLANEC HN3 HN4 U12 U13 U14 U15 U16 U17 U18 U19 U20 U21 U22 

Čech Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Franta Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Gašparovič Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Hámor Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Janošťáková Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Lukačovský x x x x x x x x x x x x x 

Matulová x x x x x x x x x x x x x 

Noskovičová x x x x x x x x x x x x x 

Pachnerová P Z Z Z Z Z Ø Z Z Z Z Z Z 

Slováček Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Veselovský Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

 

Poslankyňa Mgr. Katarína Janošťáková hlasovala po zložení sľubu poslanca obecného 

zastupiteľstva. 

 

Legenda: 

U – uznesenie 

H – hlasovanie 

HN – hlasovanie o nariadení  

Z – za 

P – proti 

Ø – zdržal sa 

PN – pozmeňujúci návrh 

X – neprítomná 

 

 


